
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-02-11, § 9 

 

 Tid: 11 februari 2009 kl 16.35 – 17.25 

   

 Plats: Sessionssal A och B, Tekniska Nämndhuset 

   

 Justerat: 24 februari 2009 

  

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Lars Bengtson (m)  

Bo Arkelsten (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Inga-Lill Larsson (m) §§ 1-10  

Per Johansson (fp)  

Lars Randerz (s)  

Milly Namiro Darlsson (s)  

Margareta Stavling (s)  

Jonas Larsson (s)  

Hampus Rubaszkin (mp)  

Sebastian Wiklund (v)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Birgitta Björk, Ted Ell, Lars 

Jolerus, Karin Hebel, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist samt 

borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. 



  

 
 § 9 

Projekt Navet – Effektiviserad informationsförsörjning i Stockholm stad. 

Svar på remiss 

Dnr T2008-000-04368 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att som svar på remissen till 

 kommunstyrelsen överlämna och åberopa kontorets utlåtande. 

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 15 januari 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställde sig bakom kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) och ledamoten 

Anders Broberg (kd) enligt följande: 

 

Vi instämmer i trafikkontorets synpunkter och vill särskilt lyfta fram att 

integritetsaspekter och eventuella sekretessfrågor måste hanteras på tillfredställande 

sätt. För att e-arkivet ska bli en verklig resurs krävs att en så stor del som möjligt av 

stadens information samlas där. Därför vill vi understyrka vikten av att alla stadens 

verksamheter kommer med i projektet. Nämnden anser att det viktigt att kostnaderna 

inte blir högre för kontoret än vad en egen e-arkivlösning skulle kosta och att den 

gemensamma informationsförsörjningen inte blir kostnadsdrivande. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


